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Närvarande

Ordförande Carl Strandby
Kassör Axel Flordal

Sekreterare Linnea Hallin
Skyddsombud Emelie Lemann

Informationsansvarig Mijo Thoresson
Ordförande DP Lowe Fareld Krågen
Ordförande F6 Jesper ”Pastorn” Bergström

Ordförande FnollK Felix Hörnfeldt
Ordförande SNF Albert Vesterlund

Vice ordförande Foc Jesper ”Jesus” Jäghagen
Kärnstyretaspar Anton Nordbeck

Erik Broback
Hugo Spencer

Motionär Ruben Seyer

§1 Mötets öppnande Carl Strandby öppnar mötet kl. 12:06!

§2 Val av justerare Felix Hörnfeldt väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Hugo Spencer och Ruben Seyer adjungeras in med närvaro- och yttranderätt.

§4 Fyllnadsval sångförman Carin Lundqvist söker sångförman men kan tyvärr inte närvara. Albert som
före detta sångförman säger att Carin iallafall gör ett bra jobb som SNF-kassör
och att hon verkar taggad.
Beslut: Att fyllnadsvälja Carin Lundqvist som sångförman.

§5 Motion om totalreform
av stadga och reglemente

Ruben är inbjuden till styretmötet för att representera motionärerna. Han be-
rättar om motionen. Det är resultatet av ett och ett halvt års sidoarbete med
att ta bort en massa skit. Han ger lore. Först var vår stadga och vårt regle-
mente bara en kopia av högskolans men de har blivit sämre och sämre med
tiden. Andra sektioner ser oss som en rimlig och demokratisk sektion och har
kopierat oss, vilket har lett till att det spridits en massa skit över högskolan.
Nästan ingenting ska egentligen ändras. I början av motionen finns en lista över
allt som ändras. Ruben berättar om de ändringar han minns. Han är nöjd med
arbetet.
Carl skickade ut en fråga i styretchatten och bad folk att kolla med sina före-
ningar om de hade åsikter. De flesta har skummat igenom det och tycker att
det ser bra ut.
Axel har reagerat på en ekonomipunkt: punkt 11.3.8 i reglementet om att
överskott i sektionens verskamhet tillfaller F-fonden. Han säger att det inte är
bra att göra det per automatik. Innan var formuleringen ”i möjligaste mån”. I
somras var det ett sådant fall där överskottet inte hamnade i fonden eftersom
det hade lett till problem. Ruben säger att ingen säger så i verkligheten. I alla
normala är det ett förslag från styrelsen vid bokslutet på hur man ska disponera
överskottet. Man kan stryka 11.3.8 och istället säga att styret ska ta det på
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mötet LP1.
Erik har en kommentar. Talmannens rösträtt på styretmöten försvinner. Ru-
ben förklarar att i gamla stadgan står det att talman har rösträtt i frågor om
sektionsmötet. Tanken bakom det var att talmannen skulle besluta om sek-
tionsmötet i samråd med styret, men det har aldrig hänt eftersom talmannen
har tagit de besluten själv och sedan informerat styret om det.
Hugo funderade över att sektionsföreningar måste vara representerade och frå-
gar vad händer om de inte är det. Ruben svarar att det inte händer så mycket
utan att det mer är en önskan att de dyker upp. Man kanske får en tillsägning
av styret.
Carl har frågor om den nya delen om sekretess. Det finns dokument som med-
lemmar ej har rätt att ta del av. Styret kan om särskilda anledningar finns
lämna ut sekretessbelagd uppgift efter ett enhälligt beslut. Sektionsaktiva har
rätt att hantera av sekretessbelagd uppgift om det behövs för verksamheten
men kan till skillnad från styret inte lämna ut den. Om till exempel DP har
pubrunda och behöver lämna ut gästlistan till en myndighet kommer de inte
kunna det enligt det nuvarande förslaget. Carl föreslår att referera till integri-
tetspolicyn istället.
Albert säger att det måste finnas en integritetspolicy enligt stadgan, så det är
inte ett problem att referera till den. Den behöver dock uppdateras.
Axel ville säga en sak till. Åliggandena om utskott är inte konsekventa. Till
exempel ska sektionsordförande gå på KU men kassör behöver inte gå på sEF
och FnollK:s ordförande ska på MOS men FARM:s ordförande behöver inte gå
på AU. Antingen ska alla som har utskott att gå på åläggas att gå på dem eller
så skippar vi det. Ruben säger att det är enklast att ta bort dem och lägga in
dem i arbetsordningen.
Carl yrkar på ett väldigt långt yrkande.
Beslut: Att yrka på bifall av motionen om totalreform av stadga och regle-
mente med ändringar enligt bilaga.

§6 Gnuggisar Foc har gett ett förslag på gnuggisar, där en av designerna var ett Ukrainahjär-
ta. Styret har haft spridda åsikter om det.
Jesus säger att Foc blev bestörta när de hörde att de inte skulle få ha dem och
undrar varför. Pastorn svarar att vi vill inte ta ett ställningstagande. Albert
svarar att det är ett litet politiskt ställningstagande som kåren och högskolan
kan bli bittra på om vi har otur. Han ser inte heller medlemsnyttan i att sektio-
nen ska sälja dem. Jesus ser det som ett humanitärt ställningstagande. Bulten
har öppet stöttat Ukraina och har inte fått någon skit för det. Emelie säger
gnuggisarna kommer finnas på sektionen ett bra tag och förhoppningsvis kom-
mer inte kriget i Ukraina vara så länge. Linnea, som person som är ansvarig för
att sälja sektionsmerch, tycker det är en konstig sak att sälja, särskilt om de är
kvar i flera år. Hon tyker inte heller att det är ett särskilt bra ställningstagande
och att det i såna fall finns bättre sätt att visa sitt stöd.
Carl säger att vi kan komma överens om det utanför mötet. Han bryr sig inte
om ifall de är med eller inte men han tycker att det vore dumt att svartmåla
styrelsen när vi har anledningar till att säga nej.

§7 Sektionsmöte

§7.1 Remissvar bättre bord
behövs

DP har skrivit ett remissvar. Carl frågar vad det blev. Lowe läser upp det.

§7.2 Nomineringar Carl informerar om att nomineringarna släpps idag. De kommer fastslås di-
rekt efter det här mötet. Det sätts upp på Focus och publiceras på ftek idag.
Kärnstyrets nomineringar kommer senare eftersom vi har asparr ikväll.
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§8 Runda bordet

§8.1 Kärnstyret Axel var på sEF i tisdags där de hade överlämningsdiskussion. Han träffade
nyinvalda kassörer. Det är sEF igen om två veckor. Bokföring och preliminär
budget ska in på söndag. Han har ingen preliminär budget som kan godkännas
just nu, men vi löser det.
Emelie har fått svar om skyddsronden hon berättade om. Deras förslag var
förmiddag nästa vecka eller veckan därpå. Det kommer bli antingen tisdag
eller onsdag vecka 20.
Mijo har gjort infogrejer.
Linnea har uppdaterat dokument enligt ändringar vi gjort på styretmöten samt
sålt märken.
Carl har varit på KU. Det hände inget relevant där.

§8.2 DP DP hade sitt sista asparr i söndags. Det är över nu. Lowe är taggad på nomi-
neringarna.

§8.3 F6 F6 är taggade på att gå av. De hade ett sista asparr igår med lite Mamma Mia
och laddar nu inför invalsnatten samt gasquen 21 maj.

§8.4 FnollK FnollK har det lite hackigt just nu. Det är problem med schemat. I övrigt rullar
det på.

§8.5 SNF Valberedningen är klar och det blir ett SNF även nästa år. De tittar på över-
lämningar.

§8.6 Foc Jesper Buske har fått LOTR att funka. Aspningen har gått suveränbra. Nomi-
neringarna kommer snart. Det ska bli gött att gå av.

§8.7 Talmanspresidiet Det tuggar på. Sektionsmötesdokument ska in senast söndag kväll.

§9 Övriga frågor

§9.1 Knivar Lowe säger att de är slipade och att DP har köpt grejer för att hålla iordning
men det är fortfarande för många knivar.

§10 Mötets avslutande Carl Strandby avslutar mötet kl. 13:00!

Carl Strandby
Ordförande

Linnea Hallin
Sekreterare

Felix Hörnfeldt
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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Sektionsstyrelsen yrkar

att bifalla motionen med följande ändringar:

4.2.4 Sektionsstyrelsen, talmanspresidiet, valberedningen, revisorer och förtroendevalda svarar inför sektions-

mötet. Övriga sektionsaktiva svarar inför sektionsstyrelsen.

4.2.5 Övriga sektionsaktiva svarar inför sektionsstyrelsen.

4.4.10 En högre instans enligt avsnitt 4.2 §4.2.4 kan förklara att en sektionsaktiv inte har dess förtroende.

4.4.15 Om sektionsstyrelsen beslutar om entledigande till följd av misstroende ska beslutet fastställas på

nästkommande sektionsmöte.

4.4.15 4.4.16 Om yrkande om missförtroendeförklaring avser talmanspresidiet i del eller helhet sker utlysning

av och kallelse till extra sektionsmöte av sektionsordförande. Sektionsmötet väljer ett temporärt presidium

för mötet.

4.4.16 4.4.17 Om ekonomiskt ansvarig entledigas genom misstroendeförklaring beslutar sektionsmötet om bok-

slutet enligt §4.4.3 upprättas av avgående eller nyvald kassör. De nyvalda ekonomiskt ansvariga anses fria

från ansvar för föregående redovisning.

5.2.3 • fastställa hur föregående års överskott ska disponeras,

3.2.4 Det som diskuteras bakom stängda dörrar får ej föras vidare till tredje part är sekretessbelagt.

3.3.2 att vara sektionens representant i kårledningsutskottet.

3.3.4 att i samråd med sektionsstyrelsen upprätta preliminärt förslag på hur föregående års överskott ska

disponeras till ordinarie sektionsmöte LP1.

4.2.2 att representera sektionen i Utbildningsutskottet, UU.

5.4.4 att representera sektionen i Chalmers studentkårs samarbetsorgan för mottagningen, MoS.

5.5.4 att vara sektionens representant i Gasquerådet om F6 så beslutar.

11.3.8 Överskott i sektionens verksamhet tillfaller F-fonden.

12.4.2 Följande dokument har medlem ej rätt att ta del av:

Innehåll i följande dokument räknas som sekretessbelagda uppgifter. Medlem har därför ej rätt att ta del

av:

• Incidenthanteringsprotokoll

• Handling innehållande personuppgifter

12.4.4 Sektionsaktiv får dock hantera sekretessbelagd uppgift i organets ordinarie verksamhet, men inte föra

den vidare i enlighet med sektionens integritetspolicy.
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